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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 9. zasedání AS FSv, které se konalo dne 17. 12. 2014 

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté:  prof. Hájek, doc. Čiháková, Ing. Vlasák, Ing. Líbenek 

 

Doc. Košatka zahájil zasedání AS, přivítal přítomné a všechny seznámil 

s programem zasedání.  

 

Program: 
1. Kontrola zápisu 

2. Informace o hospodaření fakulty v roce 2014 a jeho předpokládaném 

výsledku (tajemník Ing. Vlasák) 

3. Informace o reorganizaci a budoucnosti VIC (vedoucí Ing. Líbenek) 

4. Různé 

- zprávy z komisí 

- SKAS 

- jiné. 

 

Bod 1.  Kontrola zápisu 
Zápis z minulého zasedání AS byl schválen bez připomínek. 

 

Bod 2.  Informace o hospodaření fakulty v roce 2014 a jeho 

předpokládaném výsledku (tajemník Ing. Vlasák) 

Pan tajemník seznámil senátory s hospodařením fakulty v roce 2014. Prezentoval 

předpokládané výsledky k 31. 12. 2014. Fakulta si i nadále vytváří rezervy. Celkové 

hospodaření fakulty je v kladných hodnotách. Pan tajemník zodpověděl 

doplňující dotazy. 

 

Bod 3.  Informace o reorganizaci a budoucnosti VIC (vedoucí Ing. Líbenek) 
Ing. Líbenek, nový vedoucí VIC, představil sebe, shrnul aktuální stav VIC a svou 

vizi změn. Byla otevřena senátní diskuze. Ing. Líbenek zodpověděl dotazy na 

možnost centralizace služeb pod rektorátní VIC, datová úložiště včetně 

zálohovacích služeb, bezdrátové technologie, možnost veřejných přístupových 

bodů k internetu, možnost přemístění servrovny z Atelieru D, využití počítačů pro 

výuku.  

 

Bod 4.  Různé 
Doc. Košatka poděkoval Bc. Pavlové a Ing. Fenclovi za zorganizování a 

moderování setkání vedení fakulty se studenty. Vedení FSv tuto aktivitu přivítalo a 

rádo by v ní pokračovalo. 

 

Ing. Chalupa otevřel problém provozního režimu fakulty o víkendech. Návrh 

úpravy Provozního řádu bude předložen v lednu a diskutován v technické a 

legislativní komisi. 

 

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2014/prezence.xls
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Doc. Košatka a Ing. Pazderka komentovali průběh předání návrhu změny 

Organizačního řádu. Doc. Košatka požádal doc. Cajthamla o pohlídání 

projednání návrhu v AS ČVUT. 

 

Ing. Líbenek komentoval problém rozesílání mailů v zastoupení a připomenul 

etiketu na síti. 

 

Prof. Hájek informoval o SGS. Ing. Jíra navrhl úpravu v postupu hodnocení 

doktorandů, aby bylo možné provést vyhodnocení až po vystavení výsledků.  

 

Ing. Fencl promluvil o anketě ke studiu, jejímu zjednodušení a možnostech 

motivace studentů k vyplňování ankety. Pan tajemník potvrdil, že vedení FSv 

anketu podpoří finanční částkou odměn pro studenty. 

 

Pan tajemním prověřil prezentační akce na fakultě, na které při minulém 

zasedání AS upozornila Bc. Pavlová, ani o jedné dopředu pan tajemník nevěděl. 

Všechny organizátory již proběhlých a řádně nenahlášených akcí pan tajemník 

důrazně poučil o správném postupu.  

 

Bc. Pavlová pozvala senátory na akci Vánoce v Atriu. 

 

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat 28. 1. od 9.00 hod. ve velké zasedací 

místnosti B169. 

 

 

doc. Ing. Bedřich Košatka, CSc. 

           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 


